
Milé deti, milí mladí, 

majte na pamäti, že radosť je misionárska, radosť nie je pre jedného, má niečo priniesť. 

Túto radosť, ktorú máme, nám pripravili iní, aby sme ju mohli prijať. Pozrime sa späť, 
na všetko, čo sme dostali: to všetko pripravilo naše srdcia na radosť. Všetci, ak sa 
obzrieme späť, máme ľudí, ktorí boli lúčom svetla pre náš život: rodičia, starí rodičia, 
priatelia, kňazi, rehoľníci, katechéti, animátori, učitelia... Sú ako korene našej radosti. 

Radosť, ktorá prišla cez tieto korene, je to, čo máme dať, pretože máme korene radosti. 
A rovnakým spôsobom môžeme byť koreňmi radosti pre iných. Nejde o to, aby sme 
prinášali pominuteľnú radosť, radosť okamihu; ide o to, aby sme prinášali radosť, ktorá 
vytvára korene… Radosť treba hľadať, treba ju objaviť v rozhovore s druhými, kde 
musíme tieto korene radosti, ktoré sme dostali, darovať. 

Pápež František 


